



Founded in 1979, **Hadley Community** is a not-for-profit organization that provides housing and support services for individuals who have struggled with homelessness, mental health issues, addictions and PTSD. Our goal is to mitigate long-term homelessness in a non-judgemental and non-denominational environment centered on the client.

CASE WORKER for the Hadley Community

If you are a bilingual (English and French) self-starter, a college or university graduate with a background in social services (or relevant field) who understands the needs of our clientele and respects the privacy and integrity of individuals living in precarious circumstances, then this position is for you! Your previous relevant experience and demonstrated professional judgment will be keys to success in this fundamental role in our community.

Hours: 4 days per week, with 1 weekend day.

Salary: \$20.70-\$25.17 (depending on qualifications and relevant experience).

Positions: 1.

Other requirements: Must be fully bilingual (English and French).

Start date: Immediately.

Responsibilities include the following:

- Follow up and encourage client initiatives to foster self-autonomy and independence
- Capable of completing client records, daily activity logs, and other reports as directed.
- Medication distribution
- Open and close the residence
- Assist with programs and field trips
- Community Outreach

As this is a permanent position within our community, the incumbent will be eligible for a range of benefits including statutory days, sick days, training in mental health, meals and parking.

Please send your CV to info@hadleycommunity.ca noting the job title, Case Worker, in the subject line.

***Only candidates selected for an interview will be contacted**



Fondée en 1979, la Communauté Hadley est une organisation à but non lucratif qui fournit des logements et des services de soutien aux personnes sans abri, souffrant de problèmes de santé mentale, de toxicomanie et de SSPT. Notre objectif est d'atténuer l'itinérance à long terme dans un environnement non moralisateur et non confessionnel, centré sur le client.

TRAVAILLEUR SOCIAL pour la Communauté Hadley

Si vous êtes une personne bilingue (anglais et français), dynamique, diplômée d'un collège ou d'une université avec une formation en services sociaux (ou dans un domaine pertinent), qui comprend les besoins de notre clientèle et qui respecte la vie privée et l'intégrité des personnes vivant dans des conditions précaires, ce poste est pour vous! Votre expérience pertinente et votre jugement professionnel démontré seront les clés de votre succès dans ce rôle fondamental au sein de notre communauté.

Horaires : 4 jours par semaine et 1 jour la fin de semaine..

Salaire : 20,70 \$ - 25,17 \$ (en fonction des qualifications et de l'expérience acquise).

Postes à pourvoir : 1.

Autres exigences : Doit être parfaitement bilingue (Français et anglais).

Date de début : Immédiatement.

Les responsabilités sont les suivantes :

- Suivre et encourager les initiatives des clients pour favoriser l'autonomie et l'indépendance.
- être capable de remplir les dossiers des clients, les registres d'activités quotidiennes et d'autres rapports, selon les instructions.
- Distribution des médicaments
- Ouvrir et fermer la résidence
- Participer aux programmes et aux excursions.
- Travail de proximité

Comme il s'agit d'un poste permanent au sein de notre communauté, le titulaire pourra bénéficier d'une série d'avantages, notamment de jours statutaires, de jours de maladie, d'une formation en santé mentale, de repas et d'un parking.

Veillez envoyer votre CV à info@hadleycommunity.ca en indiquant le titre du poste, Travailleur Social, dans la ligne d'objet.

***Seuls les candidats sélectionnés pour un entretien seront contactés.**